
    Referat fra bestyrelsesmøde i afdeling 20, den 16.11.2015

Deltagende : alle bestyrelsesmedlemmer.

Dagsorden :

1. Nyt fra SHB/ADM
2. Godkendelse af referat
3. Meddelse fra formanden
4. Hvordan gik banko
5. Evt
6. Dato for næste møde. 

1. Allan fra SHB kom og snakkede om nogle ting i afd 20,som skulle udbedres.
      Mere herom senere.

       Allan blev gjort bekendt med et brev,der tidligere er blevet givet til bestyrelsen ang belysning           
ved elevatortårnet ved nr 38.
Det blev bestemt at beboeren skal tage det med på næste beboermøde. 
Bestyrelsen vil give beboeren besked.

Bestyrelsen kom med et ønske om et askebæger ved en af bænkene langs søen, det blev der sagt 
ok til og  det er sat op.

2. Referat blev godkendt.

3. Formanden var blevet kontaktet af SHB, ang at Kuben vil kontakte formanden ang360 graders 
eftersynent.

4. Banko gik igen rigtig godt.

5. Der var ikke noget til evt.

6. Dato for næste møde d. 5.1 kl 18.30


